
Vraag nr. 11
van 17 oktober 1997
van de heer EMIEL VERRIJKEN

Investeringsplannen General Electric  –  Besch i k-
baarheid bedrijfsterrein

Zie :
Vlaams minister van Openbare We r k e n , Ve r v o e r
en Ruimtelijke Ordening
Vraag nr. 46
van 17 oktober 1997
van de heer Emiel Verrijken
Blz. 758

Antwoord

Volgens de door mij ingewonnen informatie wer-
den noch de Dienst Investeren V l a a n d e r e n , n o c h
de GOM-Antwerpen (gewestelijke ontwikkelings-
maatschappij) of de GOM-Limburg door General
Electric gecontacteerd met een vraag voor een
industrieterrein van 12 ha langs het Albertkanaal.

In het algemeen kan ik mijn standpunt herhalen
dat het voor het Vlaams Gewest belangrijk is tot
een voldoende aanbod van bedrijventerreinen te
k o m e n . De vooropgestelde 10.000 ha bedrijventer-
reinen in het Ruimtelijk Structuurplan V l a a n d e r e n
bieden hiertoe een garantie. Het komt er nu op aan
dit contingent in de betrokken gewestplannen te
vertalen.


